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Zápis z výro ční členské sch ůze za rok 
2015 Okrašlovacího spolku m ěsta Dob říše konané 

dne 14.04.2015  
 

Místo:  Dobříš, Kulturní dům 
Datum: 14.04.2015 od 18:00 hod. 
Přítomni: Dle prezenční listiny 
Pozváni: Eva Jarolímková, dlouholetá členka a podporovatelka spolku 
 Mgr. Stanislav Vacek, starosta města 
   

 

1 PŘIVÍTÁNÍ A OVĚŘENÍ USNÁŠENÍSCHOPNOSTI ČLENSKÉ 
SCHŮZE OKRAŠLOVACÍHO SPOLKU M ĚSTA DOBŘÍŠE 

Na úvod přivítal zúčastněné předseda Okrašlovacího spolku města Dobříše ( dále jen OSD ) J. 
Konopáč a konstatoval, že výroční členská schůze je usnášeníschopná ( 19 členů celkem, 10 
členů kvórum usnášeníschopnosti, přítomno 11 členů, další 4 členové byli zastoupeni na základě 
plných mocí ). Tento stav se během schůze měnil a podrobnější specifikace je uvedena u 
prezenční listiny v příloze zápisu. Po celou dobu trvání členské schůze bylo naše setkání 
usnášeníschopné. 

2 ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 

2.1 ZVOLENÍ ZAPISOVATELE A OV ĚŘOVATELŮ ZÁPISU 
2.1.1 Zapisovatelka 
Zapisovatelkou byla zvolena E. Schmidtová. 

2.1.2 Ověřovatel 
Ověřovatelem byl zvolen V. Šprungl. 

2.2 SCHVÁLENÍ PROGRAMU SCHŮZE 
Oproti navrženému programu na pozvánce navrhl V. Šprungl bod „Hlasování o přijetí nových 
členů“. Návrh byl přijat: pro bylo 8 členů, proti 6, zdržel se 1.  
Jan Konopáč dále navrhl, aby přijetí nových členů bylo zařazeno až jako poslední bod programu. 
Návrh nebyl přijat: pro bylo 6 členů, proti 8, zdržel se 1.  
Tímto byl většinovým počtem hlasů odsouhlasen pozměněný program schůze v následujícím 
pořadí: 
1. Hlasování o přijetí nových členů do OSD 
2. Přednesení zprávy výboru o činnosti OSD za uplynulé období (předseda OSD) 
3. Schválení zprávy výboru o činnosti OSD za uplynulé období 
4. Přednesení zprávy o hospodaření OSD za rok 2014 (pokladnice OSD) 
5. Schválení zprávy o hospodaření OSD za rok 2014 
6. Úprava stanov OSD 
7. Volba předsedkyně/předsedy OSD 
8. Volba jednatelky/jednatele OSD 
9. Volba pokladnice/pokladníka OSD 
10. Volba dalších členů výboru OSD 
11. Stanovení výše členského příspěvku členů OSD na rok 2015 
12. Informace o probíhajících a připravovaných projektech a aktivitách OSD 
13. Návrh rozpočtu OSD na rok 2015 
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14. Schválení rozpočtu OSD na rok 2015 
15. Různé 
16. Závěr 

3 PŘIJETÍ NOVÝCH ČLENŮ DO OSD 
3.1.1 Kandidáti 
O vstup do spolku resp. o znovuobnovení členství ve spolku požádali: 
1) Kottnauerová Božena 
2) Kubátová Růžena 
3) Pechmanová Věra 
4) Valentová Zdena 
5) Bečvář Míla 
6) Kubát Josef 
7) Šafránek Václav  
Kandidáty představil M. Zajíček. 

3.1.2 Hlasování o nových členů do OSD 
Členky a členové byli přijati jednomyslně. 
Z kandidátů nebyli osobně přítomni Václav Šafránek a M. Bečvář. O členství všech kandidátů bylo 
rozhodnuto hlasovat najednou. Většinovým hlasováním bylo rozhodnuto nové, výše uvedené 
kandidáty přijmout. 
Od této chvíle se počet členů spolku zvýšil na 26 a většinové kvórum jednání bylo posunuto na 14 
členů. 

4 ZDRAVICE STAROSTY MĚSTA 
Starosta města musel po cca. hodině jednání naši výroční členskou schůzi opustit kvůli dalšímu 
programu. Před svým odchodem poděkoval za práci, co spolek činí pro Dobříš, a slíbil nám i 
nadále podporu města v naší činnosti. 

5 ZPRÁVY O ČINNOSTI A HOSPODAŘENÍ ZA UPLYNULÉ 
OBDOBÍ 

5.1 ZPRÁVA VÝBORU O ČINNOSTI OSD ZA UPLYNULÉ OBDOBÍ 
5.1.1 Přednesení zprávy 
Zprávu přednesl předseda J. Konopáč. Celý její text je přílohou tohoto zápisu. 

5.1.2 Schválení zprávy 
Diskuze ke zprávě neproběhla. Výroční členská schůze zprávu výboru o činnosti OSD za uplynulé 
období většinově schválila. 

5.2 ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ OSD ZA ROK 2014 
5.2.1 Přednesení zprávy 
Zprávu předložila pokladnice spolku P. Zajíčková. Zároveň byla k nahlédnutí předložena pokladní 
kniha. 

5.2.2 Schválení zprávy 
Diskuze ke zprávě neproběhla. Výroční členská schůze zprávu o hospodaření OSD za rok 2014 
jednomyslně schválila. 
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6 ÚPRAVA STANOV OSD 
6.1.1 Předložené návrhy stanov 
Před výroční členskou schůzi diskutoval výbor spolku o dvou variantách stanov předložených J. 
Konopáčem a V. Šprunglem. Na jednání byla předložena další verze stanov M. Zajíčkem.  
Všechny předložené návrhy stanov jsou v příloze tohoto zápisu. 

6.1.2 Návrh postupu úpravy stanov spolku 
Bylo navrženo nechat v platnosti stávající stanovy, vyřešit pouze jejich nedostatek týkající se 
přijímání nových členů a během následujícího období sestavit komisi z členů spolku, kteří mají o 
tuto problematiku zájem, která pro příští členskou schůzi připraví ucelený materiál k této 
problematice.  
Tento návrh byl přijat jednohlasně. 

6.1.3 Dílčí úprava stávajících stanov týkající se p řijímání nových členů 
M. Zajíček navrhl ponechat pravomoc přijímání nových členů v období mezi členskými schůzemi 
na výboru spolku. V. Šprungl navrhl, aby o vstupu nových členů do spolku také rozhodoval výbor 
spolku, ale až po účasti potenciálního nového člena na alespoň jedné akci spolku.  
Oba návrhy nebyly většinově přijaty, což nemá být dle J. Konopáče chápáno, že návrhy nebyly 
schválen většinovým hlasováním. V platnosti zůstaly původní stanovy.  

7 VOLBY VEDENÍ SPOLKU 

7.1 VOLBA PŘEDSEDKYNĚ/PŘEDSEDY OSD 
7.1.1 1. kolo 
Byli navrženi 2 kandidáti – J. Konopáč a V. Šprungl. Oba navržení vyslovili souhlas se svou 
kandidaturou. Na výroční členské schůzi bylo v době hlasování přítomno 14 členů. Nadpoloviční 
většina pro zvolení v 1. kole byla 8 členů. Hlasování bylo veřejné. 
Výsledky 1. kola: J. Konopáč – 7 hlasů 
   V. Šprungl – 5 hlasů 
   Zdrželo se – 2 členové. 
V 1. kole nebyl zvolen nikdo. 

7.1.2 2. kolo 
Byli navrženi 3 kandidáti – J. Konopáč, V. Šprungl a M. Zajíček. V. Šprungl se své kandidatury 
vzdal ve prospěch M. Zajíčka. J. Konopáč se své kandidatury vzdal. M. Zajíček vyslovil souhlas se 
svou kandidaturou. Na výroční členské schůzi bylo v době hlasování přítomno 18 členů. 
Nadpoloviční většina pro zvolení v 2. kole byla 10 členů. Ve 2. kole bylo domluveno, že stačí 
prostá většina hlasů. Hlasování bylo veřejné. 
Výsledky 2. kola: M. Zajíček – 16 hlasů 

7.2 VOLBA JEDNATELKY/JEDNATELE OSD 
7.2.1 1. kolo 
Byli navrženi 2 kandidáti – J. Konopáč a V. Šprungl. Oba navržení vyslovili souhlas se svou 
kandidaturou. Na výroční členské schůzi bylo v době hlasování přítomno 18 členů. Nadpoloviční 
většina pro zvolení v 1. kole byla 10 členů. Hlasování bylo veřejné. 
Výsledky 1. kola: J. Konopáč – 6 hlasů 
   V. Šprungl – 11 hlasů 
   Zdrželo se – 1 člen. 
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7.3 VOLBA POKLADNICE/POKLADNÍKA OSD 
7.3.1 1. kolo 
Byla navržena kandidátka – P. Zajíčková. Navržená vyslovila souhlas se svou kandidaturou. Na 
výroční členské schůzi bylo v době hlasování přítomno 18 členů. Nadpoloviční většina pro zvolení 
v 1. kole byla 10 členů. Hlasování bylo veřejné. 
Výsledky 1. kola: P. Zajíčková – 17 hlasů 
   Zdrželo se – 1 člen. 

7.4 VOLBA DALŠÍCH ČLENŮ VÝBORU OSD 
Pro další období bylo navrženo doplnit výbor spolku o další 2 členy na celkový počet pěti členů. 

7.4.1 1. kolo 
Na 2 místa byli navrženi 2 kandidáti – J. Konopáč a P. Kadlec. Oba navržení vyslovili souhlas se 
svou kandidaturou. Na výroční členské schůzi bylo v době hlasování přítomno 18 členů. 
Nadpoloviční většina pro zvolení v 1. kole byla 10 členů. Hlasování bylo veřejné. 
Výsledky 1. kola: J. Konopáč – 18 hlasů 

P. Kadlec – 16 hlasů 
   Zdrželi se – 2 členové. 

8 ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY OSD NA ROK 2015 
8.1.1 Členské p říspěvky za rok 2014 
Celkem loni zaplatilo členský příspěvek ve výši 30,- Kč 10 členů. J. Konopáč navrhl ostatním 
členům, kterým se příspěvek nepodařilo zaplatit, udělit za loňský rok amnestii. Tento návrh byl 
většinově přijat, což nemá být dle J. Konopáče chápáno, že návrh byl schválen většinovým 
hlasováním. 

8.1.2 Návrhy 
V. Šprungl navrhl na rok 2015 členský příspěvek ve výši 0,- Kč. J. Konopáč navrhl členský 
příspěvek na rok 2015 ve výši 30,- Kč splatný do 30.6.2015.  

8.1.3 Rozhodnutí 
Návrh J. Konopáče byl většinově přijat, což nemá být dle J. Konopáče chápáno, že návrh byl 
schválen většinovým hlasováním 

9 INFORMACE O PROBÍHAJÍCÍCH A P ŘIPRAVOVANÝCH 
PROJEKTECH A AKTIVITÁCH OSD 

Informace o projektech a akcích spolku přednesli jejich garanti – M. Procházka, V.Šprungl, E. 
Schmidtová a M. Zajíček.  

10 ROZPOČET OSD NA ROK 2015 
10.1.1 Návrh 
Návrh rozpočtu byl předložen v cca. vyrovnané podobě. Koncepci návrhu rozpočtu přednesl V. 
Šprungl. Návrh rozpočtu je uveden v příloze této zprávy. 

10.1.2 Schválení 
Předložený návrh rozpočtu byl většinově schválen, což nemá být dle J. Konopáče chápáno, že 
návrh byl schválen většinovým hlasováním. 
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11 RŮZNÉ 
11.1.1 Vztah jednatele a p ředsedy 
Na členské schůzi proběhla diskuze ohledně nesouladu v názorech na aktivity spolku, formu a 
obsah informací o jednání spolku mezi J. Konopáčem a V. Šprunglem. Bylo domluveno výše 
uvedené řešit následně po výroční členské schůzi. 

11.1.2 Poděkování bývalému p ředsedovi 
M. Zajíček a V. Šprungl poděkovali bývalému předsedovi J. Konopáčovi za práci pro spolek. 

12 ZÁVĚR 
Nový předseda M. Zajíček nastínil v závěrečné řeči nejbližší i vzdálenější cíle, které jako předseda 
bude preferovat. 

13 PŘÍLOHY 

13.1 ZPRÁVY 
13.1.1 Zpráva výboru o činnosti spolku za uplynulé období ( samostatná p říloha ) 

13.1.2 Zpráva o hospoda ření spolku v roce 2014 ( samostatná p říloha ) 

13.2 NÁVRHY STANOV SPOLKU 
13.2.1 Návrh J. Konopá če ( samostatná p říloha ) 

13.2.2 Návrh V. Šprungla ( samostatná p říloha ) 

13.2.3 Návrh M. Zají čka ( samostatná p říloha ) 

13.3 NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2015 
13.3.1 Návrh rozpo čtu ze dne 14.4.2015 ( samostatná p říloha ) 

13.4 PREZENCE 
13.4.1 Prezenční listina 
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Po přijetí nových členů došlo k navýšení účastníků schůze na 20 při nárůstu členů spolku na 
26. 
V průběhu jednání o stanovách odešli paní Kottnauerová, Pechmanová, Valentová a 
Kubátová a dále pánové Nykl a Kubát. 
Počet účastníků klesl na 14 při 26 členech spolku. 
Před 2. kolem volby předsedy spolku se vrátili paní Kottnauerová, Pechmanová a Kubátová a 
dále pan Kubát. 
Počet účastníků se zvýšil na 18 při 26 členech spolku. A v tomto složení jsme absolvovali 
zbytek členské schůze. 

13.4.2 Plné moci k hlasování na výro ční členské sch ůzi ( samostatná p říloha ) 


